
Protokół Nr K/2019 
z IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 19 sierpnia 2019 r. 

IX sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, a zakończono o godz. 17.20. 

Tomasz Michałuszko - Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów działający na podstawie § 13 
ust. 4 Statutu Gminy Adamów z dnia 28 marca 2019 r. (Dz. U. Woj. Lubelskiego z 2019 r., poz. 
3290 z późn. zm) prowadzący IX sesję Rady Gminy Adamów na mocy wskazania przez 
Przewodniczącą Rady Gminy Adamów (Zał. Prot. Nr 1.) - Przewodniczący obrad IX sesji Rady 
Gminy Adamów w dniu 19 sierpnia 2019 r. 
Joanna Skrzyńska-Kudełka - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 

8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
9. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
10. Pani Polakowska Urszula Mariola 
11. Pani Słota Katarzyna 
12. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
13. Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 2) 

Radni nieobecni: 
1. Pani Matwij Renata 
2. Pani Skiba Bożena 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła -Wójt 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
3. Pan Marek Barcicki - Radca prawny 
4. Pani Maria Sak - p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
6. Pani Elżbieta Kuźma - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
7. Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Adamowie. 
8. Pan Krzysztof Kuźma - p.o. Kierownika Centrum Integracji Społecznej w 

Jacni 

Lista obecności osób zaproszonych. 
(Zał. Prot. Nr 3) 



Porządek sesji; 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

- dyskusja, 
- podjęcie uchwały 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2019. 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania 
w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję w latach 2020-2023. 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławnika do Sądu 
Okręgowego. 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję 
w latach 2020-2023. 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie pism. 
12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 
13. Zamknięcie obrad sesji 

Przebieg sesji: 

Ad. 1.Otwarcia IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów dokonał Pan Tomasz Michałuszko 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów działający na podstawie § 13 ust. 4 Statutu 
Gminy Adamów z dnia 28 marca 2019 r. (Dz. U. Woj. Lubelskiego z 2019 r., poz. 3290 
zpóźn. zm) prowadzący IX sesję Rady Gminy Adamów na mocy wskazania przez 
Przewodniczącą Rady Gminy Adamów (zał. nr 1.) - pełniący obowiązki Przewodniczącego 
obrad IX sesji Rady Gminy Adamów w dniu 19 sierpnia 2019 r. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi 
niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Powitał osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 
(Zał. Prot. Nr 2, 3 i 4). 

Ad.2.Wiceprzewodniczący Rady - poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był do 
publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz został wyłożony przed sesją na sali 
obrad i jest również do publicznego wglądu. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy do protokołu z VIII sesji VIII kadencji z 
dnia 16 lipca 2019 r. ktoś z radnych chce wnieść uwagi. Uwag nie zgłoszono. 



Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 16 lipca 2019 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół z VIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 
z dnialó lipca 2019 r. został przyjęty. 

Ad.3. Wiceprzewodniczący- poinformował, że radni projekt porządku obrad otrzymali wraz 
z zawiadomieniem. Poinformował o pomyłce w numeracji wysłanego porządku obrad. 
Zapytał czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos. 

Pani Skarbnik - Ewelina Droździel-Szykuła przedłożyła informację o dokonaniu 
autopoprawki w projekcie zmian w budżecie gminy na rok 2019 - zmiany dokonano 
w załączniku fundusz sołecki. Projekt uchwały z autopoprawką radni otrzymali przed 
rozpoczęciem sesji. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy uchwaliła porządek obrad IX sesji VIII 
kadencji Rady Gminy. 

Ad.4. Pan Wójt - dożył informację o działaniach Wójta podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej 
sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej Katarzyny Słoty odnośnie bieżącej inwestycji 
w miejscowości Suchowola Kolonia. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9). 



Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Pani Skarbnik zaznaczyła, że przed rozpoczęciem sesji radni otrzymali nowy projekt 
uchwały z autopoprawką. Pani Skarbnik poinformowała o zakresie, przyczynach i skutkach 
dokonanych zmian. Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2019. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2019 głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11). 

Mecenas Marek Barcicki wyjaśnił, że zgodnie ze Statutem Gminy Adamów z dnia 28 marca 
2019 r. (Dz. U. Woj. Lubelskiego z 2019 r., poz. 3290 z późn. zm) Pani Przewodnicząca Rady 
Gminy na wypadek swojej nieobecności wskazała do pełnienia obowiązków 
Przewodniczącego Rady Gminy Adamów w pierwszej kolejności Wiceprzewodniczącego 
Rady Tomasza Michałuszko. Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska została 
wskazana j ako druga. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję 
w latach 2020-2023. 
Radny Mirosław Lewusz - przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydata 
na ławnika odczytał opinię zespołu na temat zgłoszonej kandydatury na ławnika. Zespół 
pozytywnie zaopiniował zgłoszoną kandydaturę. (Zał. Prot. Nr 12). 
Pani Joanna Skrzyńska-Kudełka dokonała omówienia i przedstawienia projektu uchwały. 
Do Komisji Skrutacyjnej zostały zgłoszone kandydatury: radnego Dariusza Komisarczuka, 
radnego Dariusza Sołtysa, radnego Jacka Kuryło. Radni wyrazili zgodny na udział 
w pracach Komisji. W ramach wewnętrznego głosowania członków Komisji Skrutacyjnej 
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący radny Jacek Kuryło został wybrany 
Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej, radny Dariusz Komisarczuk został wybrany 
Zastępcą przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, a radny Dariusz Sołtys został wybrany 
członkiem Komisji Skrutacyjnej. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję 
w latach 2020-2023. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję 
w latach 2020-2023 głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 



Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14). 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowani w wyborach ławnika do Sądu 
Okręgowego. 

Pani Joanna Skrzyńska-Kudełka omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Zapoznała radnych 
z regulaminem głosowania. Członkowie Komisji Skrutacyjnej zgłosili błąd na kartach 
do głosowania. Zarządzono 5 minut przerwy. 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej otrzymali poprawione karty do głosowania, listę radnych 
uczestniczących w IX sesji Rady Gminy i pieczątkę Rady Gminy. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowani w wyborach ławnika do Sądu 
Okręgowego. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowani w wyborach ławnika do 
Sądu Okręgowego głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16). 

Komisja Skrutacyjna dokonała przeliczenia radnych uczestniczących w IX sesji Rady Gminy 
Adamów i kart do głosowania. Sprawdziła treści kart do głosowania i opieczętowała je. 
Przystąpiono do głosowania. Głosowanie odbyło się zgodnie z uchwalonym regulaminem 
głosowania w wyborach ławnika do sądu okręgowego. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że 
kandydat Pani Marzanna Dorota Dragan została wybrana na ławnika do Sądu Okręgowego 
w Zamościu. Z przeprowadzonego głosowania tajnego został sporządzony protokół (Zał. 
Prot. Nr 17),którego załącznikiem są karty z głosowania tajnego. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu 
na kadencję w latach 2020-2023. 

Pani Joanna Skrzyńska-Kudełka omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu na kadencję 
w latach 2020-2023. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu 
na kadencję w latach 2020-2023 głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 



Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19). 

Ad. 11. Rozpatrzenie pism. 

• Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska odczytała pismo odnośnie naboru wniosków 
o objęcie dopłatą w ramach funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej. Nawiązała się dyskusja w ramach której radny Grela podniósł, 
że na poprzedniej sesji nikt nie mówił o dacie naboru wniosków, a radni rozmawiali 
o potrzebie utworzenia dowozu. 
Wójt: pismo, zostanie ono skierowane na Komisje Stałe Rady Gminy. Dofinansowanie w tej 
sprawie wynosi około 1 zł do kilometra, a Gmina miałaby dołożyć około 4 zł. 

• Pismo od ucznia szkoły średniej mieszkańca Gminy Adamów 
o dofinansowanie do wyjazdu na Mistrzostwa Świata w sumo w Japonii (Osaka) w kwocie 
4.000 zł na pokrycie kosztów przelotu celem reprezentowania kraju w Mistrzostwach 
Świata. 
Radny Krawczyk złożył wniosek o dofinansowanie w kwocie 4.000 zł. Radni w głosowaniu 
ręcznym imiennym podjęli decyzje o 100% dofinansowaniu do biletu. (Zał. Prot. Nr 20). 

• Pismo Starosty Zamojskiego w sprawie rozważenia udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Zamojskiemu w formie refundacji części nakładów inwestycyjnych w ramach 
realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3247L relacji: dr. Krajowa -
Pniówek - Suchowola - Maciejówka w zakresie budowy oświetlenia ulicznego 
w miejscowościach Rachodoszcze i Suchowola. 
Wójt odczytał umowę jaka została podpisana z Powiatem Zamojskim na podjęcie 
wspólnego finansowania przebudowy drogi powiatowej nr 3247L relacji: dr. Krajowa -
Pniówek - Suchowola - Maciejówka. Radni zgodzili się, że zgodnie z podpisaną ze 
Starostwem Powiatowym umową Gmina Adamów drugi raz finansowałaby to samo zadanie. 

• Wniosek o przekształcenie działki w miejscowości Suchowola. 

• Wniosek o nieprzekształcanie działek sąsiadujących z działką na której prowadzony jest 
działalność gospodarcza. 
Wójt: pisma zostaną skierowane na Komisje Stałe, tam podejmą Państwo decyzje, na sesji 
są Państwo z nimi zapoznawani. 

• Pismo w sprawie uchwał anty-LGBT. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące 
• Pani Maria Sak - p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Suchowoli zaprosiła Radnych na 

uroczystość obchodów 80 Rocznicy Wybuchu II Wojny Światowej połączonej z inauguracją 
Roku Szkolnego 2019/2020 pod honorowym patronatem Ministra Obrony Narodowej Pana 
Mariusza Błaszczaka. 

• Wójt poinformował, że w Suchowoli Koloni ruszyły pracę z budową nowej świetlicy. Jest 
ziemia, którą należy zagospodarować na podrównanie dróg i inne niezbędne prace. 

• Wójt zaprosił Radnych na Gminne Dożynki, które odbędą się w Jacni dnia 01.09.2019 r. 
• Wójt poinformował, że do 26 sierpnia jest nabór do funduszu dróg samorządowych na rok 2020. 

Gmina chciałaby zrealizować inwestycję na budowę drogi w Adamowie za stacją paliw i w Jacni do 
zbiornika Radni podjęli decyzję, ze gmina powinna składać wnioski. 
Radny Grela: co z drogą na Suchowoli Ulica? 
Postępowania są w przygotowania Mam nadzieję, że w tym roku uda się je zrealizować. Te 
inwestycje, o których mówiłem przed chwilą są na przyszły rok. 



Ad. 18. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Tomasz Michałuszko - Wiceprzewodniczący pełniący obowiązki Przewodniczącego 
Rady Gminy Adamów zamknął obrady IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Protokołowała 
Joanna Skrzyńska-Kudełka 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów i stronie internetowej 
Gminy Adamów. 


